
PROTOKÓŁ Nr VIII/2007 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 19 czerwca 2007r. 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.  
3. Przedstawienie projektów uchwał. 
4. Przyjęcie uchwał. 
5. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 
6. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
7. Zakończenie sesji. 

 
Przebieg sesji: 
Ad. 1-2 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 11 radnych  
(spóźn. radni: Grzegorz Sztoler, Czesław Hachuła).  

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 11 głosów –za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji zostanie przyjęty na następnej sesji. 

Ad.3 

Przedstawienie projektów uchwal: 

Wójt Gminy omówił projekt jednej uchwały, która była powodem zwołania niniejszej sesji. 

Uchwała Nr VIII/40/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budŜetu Gminy 
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko-Lędzinskiego.  

Uchwała ta dotyczy udzielenia pomocy finansowej w kwocie 800.000,-zł z przeznaczeniem 
na realizację modernizacji ul. Pancerniaków w Bojszowach, drogi powiatowej, 
z zastosowaniem „cichych asfaltów” (z budŜetu gminy Bojszowy w 2007r. – 400.000,-zł oraz 
w 2008r. – 400.000,-zł natomiast pozostałe środki z budŜetu powiatu ) i jest niezbędna do 
podpisania stosownego porozumienia z powiatem. 

Podjęcie uchwały przez Radę Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego na sesji w dniu 22 czerwca 
2007r. pozwoli na ogłoszenie przetargu dotyczącego realizacji tego zadania inwestycyjnego. 

Zgodnie z planem modernizacja ul. Pancerniaków powinna być zakończona w tym roku. 

Uwagi radnych: 

Radny Grzegorz Sztoler – zapytał, czy ta inwestycja zostanie rozpoczęta, czy zakończona  
w tym roku? 

Odpowiedź WG – zakres rzeczowy inwestycji powinien być zakończony w roku 2007, 
natomiast finansowanie zadania zostanie rozłoŜone na 2 lata. 

Radny Grzegorz Sztoler – czy mamy gwarancję, Ŝe nie będziemy dopłacać do inwestycji,  
w przypadku wzrostu jej kosztów ? 

Odpowiedź WG – kwota 800.000,-zł jest kwotą niezmienną, wzrost kosztów pokrywa powiat. 

Radny Krzysztof Ścierski – jeŜeli jest taka moŜliwość, to prosi o ingerencję w sprawie 
sposobu wykonania ścieŜek rowerowych przy drogach. 
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Odpowiedź WG – chodnik przy ul. Pancerniaków będzie dalszym ciągiem, czyli 
przedłuŜeniem ul. Gaikowej. 

Radny Rajmund Gondzik – czy przewidywana modernizacja ul. Pancerniaków dotyczy całej 
ulicy, tj. do skrzyŜowania z ul. Trzcinową, czy tylko odcinka? 

Odpowiedź WG – modernizacja dotyczy tylko odcinka wzdłuŜ terenu zabudowanego,  
do posesji Państwa Wojtuń. 

Innych uwag brak. 
Ad.4 
Przyjęcie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Uchwała Nr VIII/40/2007 w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budŜetu Gminy 
Bojszowy na rzecz samorządu Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego.  

     13 głosów – za.  

Ad.5 
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieŜące. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor przekazał informacje na temat: 

- Przeglądu Twórczości Teatralnej szkół podstawowych i przedszkola, 

- VII Olimpiady Sportowej Szkół Podstawowych – na obiekcie szkoły w Świerczyńcu, 

- zawodów strzeleckich o Puchar Przewodniczącego Rady Miasta Imielin, 

- rajdu rowerowego zorganizowanego przy współudziale m.in. radnych z Bojszów Nowych. 

Wójt Gminy Bojszowy przekazał informacje na temat: 

- spotkania w Urzędzie Gminy w sprawie kontynuacji prac w zakresie renowacji rzeki  
  Korzyniec, 

- podpisania umowy dotyczącej montaŜu okien w szkole w Międzyrzeczu, 

- rychłego rozpoczęcia prac dotyczących ogrodzenia przy szkole w Świerczyńcu, 

- spotkania z liderami szkół w hali sportowej (28 uczniów kończy szkołę ze średnią ocen 
   5,00 – nagrody MP-3 ), na które zaproszono rodziców. 

Zapytania i interpelacje radnych: 

Radny Grzegorz Sztoler – wyraził niezadowolenie z powodu planowanej budowy nowej 
siedziby Starostwa Powiatowego. 

Radny Rajmund Gondzik – zgłosił, Ŝe przy ul. Trzcinowej jest pokrzywiona barierka oraz, 
Ŝe na skrzyŜowaniu ulic Siewnej i Trzcinowej jest słaba widoczność lustra. 

Ad. 6 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

Wójt Gminy przyjął zgłoszone uwagi jako zadanie do realizacji. 

Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady Gminy 
Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

Protokołowała: L. Kucz 
Bojszowy, dnia 28.06.2007r. 


